



拍拍卡 齊齊慳\$2

用成人八達通在「港鐵特惠站」拍拍卡，並於指定港鐵站入閘，就即慳\$2！優惠更可與車費扣減優惠（如適用）、轉乘優惠、早晨折扣優惠及全月通加強版連接車程75折優惠同時使用，節省更多。

指定港鐵站	「港鐵特惠站」位置
香港島	
中環／香港／上環	中環至半山自動扶手電梯系統
炮台山／北角	和富
上環	偉利廣場
灣仔	灣景中心
黃竹坑	深灣辦公室大樓
九龍	
柯士甸／尖沙咀	海港城港威商場
彩虹	彩雲商場
鑽石山	鳳德商場
尖東／尖沙咀	半島中心
何文田	何文田廣場
	愛民商場
何文田／黃埔	家維邨商場
九龍灣	企業廣場
藍田	平田商場
美孚	盈暉薈
旺角／奧運／太子	大角咀市政大廈
南昌	海盈邨
南昌／奧運	港灣豪庭廣場
石硤尾	白田邨瑞田樓
黃大仙	啟德花園購物商場
油麻地	駿發花園商場
新界	
第一城	置富第一城
火炭	沙田商業中心
	穗禾商場
坑口	富寧花園商場
恆安／馬鞍山	頌安商場
葵興	葵盛東商場
	葵星中心
馬鞍山	耀安商場
大圍	美林商場
	新翠商場
大窩口	葵涌商場
	悅來坊
	大窩口第二商場
將軍澳	尚德商場
青衣	長發街市
	青衣市政大廈
荃灣	愉景新城
	大鴻輝（荃灣）中心
荃灣／荃灣西	荃新天地

Tap to Save \$2

Tap your Adult Octopus on MTR Fare Saver reader to enjoy \$2 discount on your next MTR Ride at designated station(s)! More savings for using the Fare Saver Discount together with Interchange Discount, Fare Rebate (if applicable), Early Bird Discount and 25% discount on connecting journeys with the Monthly Pass Extra.

Designated MTR Station(s)	Location of MTR Fare Saver
Hong Kong Island	
Central / Hong Kong / Sheung Wan	Central-Mid-Levels Escalators & Walkway System
Fortress Hill / North Point	WORFU
Sheung Wan	Welland Plaza
Wan Chai	Causeway Centre
Wong Chuk Hang	Marina Office Tower
Kowloon	
Austin / Tsim Sha Tsui	The Gateway, Harbour City
Choi Hung	Choi Wan Shopping Centre
Diamond Hill	Fung Tak Shopping Centre
East Tsim Sha Tsui / Tsim Sha Tsui	Peninsula Centre
Ho Man Tin	Homantin Plaza
	Oi Man Plaza
Ho Man Tin / Whampoa	Ka Wai Chuen Shopping Arcade
Kowloon Bay	Enterprise Square
Lam Tin	Ping Tin Shopping Centre
Mei Foo	Nob Hill Square
Mong Kok / Olympic / Prince Edward	Tai Kok Tsui Municipal Services Building
Nam Cheong	Hoi Ying Estate
Nam Cheong / Olympic	Metro Harbour Plaza
Shek Kip Mei	Shui Tin House, Pak Tin Estate
Wong Tai Sin	Kai Tak Garden Shopping Arcade
Yau Ma Tei	Prosperous Garden Shopping Arcade
New Territories	
City One	Fortune City One
Fo Tan	Shatin Galleria
	Sui Wo Shopping Centre
Hang Hau	Fu Ning Garden Commercial Complex
Heng On / Ma On Shan	Chung On Shopping Centre
Kwai Hing	Kwai Shing East Shopping Centre
	Kwai Sing Centre
Ma On Shan	Yiu On Shopping Centre
Tai Wai	Mei Lam Shopping Centre
	Sun Chui Shopping Centre
Tai Wo Hau	Kwai Chung Shopping Centre
	Panda Place
	Tai Wo Hau Shopping Centre 2
Tseung Kwan O	Sheung Tak Shopping Centre
Tsing Yi	Cheung Fat Market
	Tsing Yi Municipal Services Building
Tsuen Wan	D·Park
	Tai Hung Fai (Tsuen Wan) Centre
Tsuen Wan / Tsuen Wan West	Citywalk

條款及細則：

1. 乘客於入閘前以成人八達通於特惠站閱讀器拍卡，並於個別特惠站的指定港鐵站出發，可享特惠站\$2車費折扣優惠（“特惠站優惠”）。
2. 特惠站優惠只適用於拍卡記錄當日（至服務停止為止）由指定港鐵站出發的付費車程。如乘客於非指定港鐵站使用已有特惠站優惠記錄的八達通入閘，該項特惠站優惠會被取消。
3. 如八達通記錄了多於一項特惠站優惠，則只有最後一項記錄適用。
4. 港鐵特惠站優惠可與「車費扣減」優惠（如適用）、「早晨折扣優惠」及「全月通加強版」往來非指定車站的連接車程75折優惠（東鐵綫頭等額外費除外）一併使用。該總優惠金額不會高於該車程之車費。有關以上優惠詳情，請參閱宣傳單張。
5. 以下車程不可享有特惠站優惠：
 - i. 機場快綫
 - ii. 機場快綫的免費港鐵接駁服務
 - iii. 全月通加強版乘搭指定路綫（包括繳付頭等額外費的乘客）
 - iv. 經尖沙咀及尖東站轉綫並於30分鐘轉綫時限內使用特惠站
6. 有關設置特惠站的商場或大廈的開放時間，請向有關管理機構查詢。
7. 有關特惠站所在位置及最新詳情，可瀏覽 www.mtr.com.hk 或掃描右列的二維碼。
8. 香港鐵路有限公司保留隨時更改或終止港鐵特惠站優惠的權利，無需事前通知。
9. 《合約（第三者）權利條例》不適用於本條款及細則。
10. 如有任何爭議，香港鐵路有限公司將保留一切最終決定權。

Terms and Conditions:

1. Passengers who tap an Adult Octopus on MTR Fare Saver reader before an MTR ride, and enter through the designated MTR station(s) as specified with the respective Fare Saver will be eligible for \$2 Fare Saver discount (“Fare Saver discount”).
2. The Fare Saver discount is valid for same day paid trip (until the end of service that day) from the designated stations. If the same Octopus is taken for entry at non-designated MTR station, the Fare Saver discount will be deemed as ineligible and void.
3. If more than one Fare Saver discount is recorded, the last Fare Saver discount recorded will be applied.
4. The ‘Fare Rebate’ (If applicable), the ‘Early Bird Discount’ and the 25% discount for connecting journeys of ‘Monthly Pass Extra’ (except for East Rail Line First Class Premium) can be used in conjunction with the ‘Fare Saver’ discount. The total discount amount shall not be higher than the rail fare deducted. For details of the above-mentioned promotions, please refer to the respective promotional leaflets.
5. The following trips are not eligible for Fare Saver discount:
 - i. Airport Express
 - ii. Airport Express Free MTR Connections
 - iii. Monthly Pass Extra for unlimited travel on a designated line including passengers paying the First Class Premium
 - iv. Fare Saver discount obtained during the interchange at Tsim Sha Tsui Station/East Tsim Sha Tsui Station within 30 minutes limit
6. For opening hours of the premises where Fare Savers are located, please contact respective management offices of the premises.
7. For locations and latest detail of Fare Savers, please visit www.mtr.com.hk or scan the QR code on the right.
8. MTR Corporation Limited reserves the right to alter or terminate the MTR Fare Saver discount offer at any time without prior notice.
9. The Contracts (Rights of Third Parties) Ordinance shall not apply to the terms and conditions herein.
10. MTR Corporation Limited reserves the right to make the final decision in the event of any dispute.

以上資料如有任何更改，恕不另行通知。
請到港鐵站查詢最新詳情。
This information is subject to change without
any prior notice. Please check at MTR stations for updates.

MTR Corporation Limited
香港鐵路有限公司



港鐵特惠站單張網上版
Online leaflet of MTR Fare Savers